
 

 
 
 
 
 

 

Z Á P I S 
ze Shromážd ění zástupc ů oddíl ů PKS 

 
 
Místo :  salonek restaurace Meteor 
Datum :  26.11.2007 
Hodina: 18,00 

1. Účastníci seznámeni s programem jednání. 

2. Provedeny volby do komisí Mandátové, Návrhové a Volební. 

3. Po schválení programu předneseny jednotlivé zprávy: 

a. Zprávu o činnosti VV PKS za uplynulé období přednesl předseda PKS P.Firek. 
Vyzvednul zlepšující se kvalitu kuželen. Apeloval na vyšší účast pražských 
družstev v Divizi AS (společné soutěží se Středočeským krajem). Ocenil a 
poděkoval oddílům za práci s mládeží. Poděkoval všem členům VV PKS za práci 
v uplynulém období. Poukázal na nedostatek zájmu o práci ve svazových 
orgánech PKS. 

b. Zprávu o hospodaření VV PKS přednesl V.Bouchal. Pro další období je nutno i 
nadále počítat se zvyšováním poplatků za start v soutěžích, což je dáno 
zvyšujícími se náklady na provoz kuželen zejména pro Mistrovství Prahy 
jednotlivců. 

c. Zprávu STK o průběhu a struktuře pražských soutěží přednesl předseda STK 
J.Pleticha. Ocenil zvyšující se úroveň organizačního zajištění soutěží v oddílech a 
práci jednotlivých funkcionářů oddílů. Výrazně se snížil počet pokut v průběhu 
soutěží. 

d. Zprávu komise rozhodčích přednesl předseda komise rozhodčích L.Novák. Za 
uplynulé období  relativně stagnuje počet rozhodčích, celkově byl  však 
zaznamenán pokles aktivních rozhodčích. Na utkání ligových a divizních družstev 
pražských oddílů tak mohou být nominováni i mimopražští rozhodčích, což zvýší 
náklady těmto oddílům. 

4. Účastníci seznámeni s Volebním řádem do VV PKS. Provedeno doplnění kandidátky pro 
volby do VV PKS pro nadcházející volební období. 

5. Zprávu komise mandátové přednesl J.Novotný. Ze 20 pozvaných zástupců oddílů PKS 
přítomno 14. Ze 2 pozvaných zástupců oddílů účastnících se pražských soutěží přítomno 
… . 

6. Přestávka – občerstvení. 



 

7. Provedeny volby do VV PKS. Zvolení byli tito navržení zástupci: 

• Firek Petr (SK Meteor Praha) 
• Pleticha Jaroslav (KK Konstruktiva) 
• Bouchal Václav (PSK Union) 
• Novák Libor (SK Uhelné sklady Praha) 
• Ujhelyi Jiří (SC Radotín) 
• Šípek Václav (KK Slavoj Praha) 
• Zimáková Jarmila (Sokol Rudná) 

8. V rámci diskuze diskutováno: 

• Účast pražských hráčů hrajících v zahraničí na Mistrovstvích Prahy 
• Start pražských hráčů hrajících v zahraničí v pražských soutěžích 

9. Návrh usnesení přednesl J.Ujhelyi. Usnesení bylo účastníky jednání schváleno. 

10. Na závěr jednání poděkoval P.Firek všem za účast na jednání a popřál oddílům co 
nejvíce úspěchů při dalším zkvalitňování kuželkářského sportu v Praze. 

 

V Praze dne 26.11.2007 

     


